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Onderwerp

Provinciale natuurvergunning vreugdevuren gemeente Den Haag

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

1. Kent u de berichten  ‘Ook Zuid-Holland wil Haagse vreugdevuren vergunning geven’ en1 ‘Ook

provincie geeft groen licht voor vreugdevuren Scheveningen en Duindorp’2? 

Antwoord

Ja.

2. Kunt u aangeven wat de extra uitstoot stikstof is?  

Antwoord

Op basis van de aanvragen voor de natuurvergunningen voor de vreugdevuren in Scheveningen en

Duindorp bedraagt de berekende maximale stikstofdepositie respectievelijk 0,02 en 0,16 mol/ha/jr. 

3. Wat is de schade voor de omliggende Natura 2000-gevieden Westduinpark & Wapendal en

Meijendel & Berkheide, die nu al zo overbelast zijn door stikstof en op welke wijze is dit vastgesteld?  

Antwoord

Voor beide vreugdevuren is een passende beoordeling uitgevoerd, waaruit blijkt dat de vreugdevuren

geen significant negatief effect hebben op de instandhoudingsdoelstellingen van de betreffende

Natura2000 gebieden.

4. Wat is voor het college de overweging om de natuurvergunning af te geven, ondanks dat de

provincie volop gaat inzetten op vermindering van stikstofuitstoot in onze provincie?  

Antwoord

                                                                                      

1 https://www.ad.nl/den-haag/ook-zuid-holland-wil-haagse-vreugdevuren-vergunning-geven~a9cbb945/

2 https://www.omroepwest.nl/nieuws/4637768/ook-provincie-geeft-groen-licht-voor-vreugdevuren-scheveningen-en-duindorp

https://www.ad.nl/den-haag/ook-zuid-holland-wil-haagse-vreugdevuren-vergunning-geven~a9cbb945/
https://www.omroepwest.nl/nieuws/4637768/ook-provincie-geeft-groen-licht-voor-vreugdevuren-scheveningen-en-duindorp
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De aanvragen voor de natuurvergunningen op beide locaties zijn beoordeeld en deze voldoen aan de

criteria die de Wet natuurbescherming stelt om een natuurvergunning te kunnen afgegeven. De

vergunningen hebben betrekking op eenmalige, kortdurende activiteiten met een relevante lokale

(maatschappelijke) betekenis en veroorzaken een geringe stikstofdepositie zonder negatieve effecten op

de betreffende natuurgebieden.

5. Bent u met ons van mening dat het niet te verantwoorden is om een dergelijke vergunning af te

geven puur ter vermaak, terwijl we te maken hebben met een stikstofcrisis? Zo nee, kunt u

beargumenteerd aangeven waarom niet?  

Antwoord

Wij hebben geen gronden om de natuurvergunningen niet te verlenen gezien voldaan wordt aan de

criteria die de Wet natuurbescherming stelt om een natuurvergunning af te geven. De

natuurvergunningen zijn inmiddels definitief afgegeven.

6. Bent u bereid om de natuurvergunning niet af te geven in het belang van de bescherming van mens,

dier, natuur en milieu? Zo nee, waarom niet?  

Antwoord

Zie het antwoord op vraag 5

Den Haag, 29 november 2022
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